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Iktatószám: I/F/41-18-2/2019. 
 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Pénzügyi 
Bizottságának 2019. július 31-én (szerdán) 8 óra 35 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Kővári László elnök;  
     Máté Péter elnökhelyettes; 

Gyurkovics János bizottsági tag; 
Rácz Zoltán bizottsági tag; 
Szabó Zsolt bizottsági tag 
  

Távolmaradását jelezte:  Szegedi Attila bizottsági tag 
 
Távolmaradt:    Szabó Balázs bizottsági tag; 
          
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Molnár Kata jegyző 
     Schmidt Krisztián osztályvezető 
     Balázs László kommunikációs asszisztens 

dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető 

  
Kővári László elnöke megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 5 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 óra 35 perckor megnyitja. 
 
Kővári László elnök: Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Máté Péter bizottsági tagot 
megválasztani.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 
Az Ady Endre utca forgalmi rendje 
(105. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
2. napirendi pont: 
Kölcsey Ltp. 10. és 20. közötti parkoló forgalmi rendje 
(106. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 
Lakossági kérelem mozgáskorlátozott parkoló kijelölésére 
(107. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
4. napirendi pont: 
Szekszárd, újvárosi temető tartalék parkolójának használata 
(108. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
5. napirendi pont: 
Vasvári köz forgalmi rendjének felülvizsgálata 
(109. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
6. napirendi pont: 
Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 
(110. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
7. napirendi pont: 
Tájékoztató a MAHIR Cityposter Kft. 2019. I. félévi reklám-rendszergazdai tevékenységéről 
(111. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
8. napirendi pont: 
A Korporáció Kft. közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
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(112. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
9. napirendi pont: 
Csóka Tamás közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
(113. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 

 
1. napirendi pont: 
Az Ady Endre utca forgalmi rendje 
(105. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést.  
 
Kővári László elnök: Esetleg ki lehetne rakni a „Mindkét irányból behajtani tilos” tábla alá a 
kivéve célforgalom feliratot. 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Az nem jó megoldás, a zsákutca táblát véleménye szerint 
akkor is le kellene venni. Nem tudja, hogy a zsákutca tábla hogyan került oda.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Mind a két felén kint van a tábla?  
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Igen. Esetleg egyirányúvá lehetne tenni az utcát, de akkor 
azt kell eldönteni, hogy melyik irányba.   
 
Máté Péter bizottsági tag: Véleménye szerint nem szabad egyirányúvá tenni az utcát. Igaz, 
akkor lenne parkolóhely, de szerinte ez sem tetszene a lakóknak. 
 
Rácz Zoltán bizottsági tag: Egyszerűen le kell venni a táblákat, mert ilyen alapon bármelyik 
utcát ki lehetne sajátítani.   
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a hivatalt arra, hogy mindkét irány 
felöl egyaránt távolítsa el a „Mindkét irányból behajtani tilos” és a „Zsákutca” jelzőtáblákat. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 247/2019. (VII. 31.) határozata 
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az Ady Endre utca forgalmi rendjéről  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
megtárgyalta az Ady Endre utca forgalmi rendjével kapcsolatos 
javaslatot, és felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy mindkét irány felöl 
egyaránt távolítsa el a „Mindkét irányból behajtani tilos” és a 
„Zsákutca” jelzőtáblákat. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető                  
 

2. napirendi pont: 
Kölcsey Ltp. 10. és 20. közötti parkoló forgalmi rendje 
(106. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Erről nem döntött már egyszer a bizottság? 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Az az előterjesztés akkor arról szólt, hogy jobb oldalra 
parkoltak a Tinódi utcában, ahova a bizottság kitetetett egy „Várakozni tilos” jelzőtáblát. 
 
Kővári László elnök: Véleménye szerint kötelező haladási irány jelzőtáblát kellene kitenni.  
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Az a baj, hogy kétirányú az utca. Az U-alakú parkolóba 
kellene kirakni az egyirányú jelzőtáblát.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Véleménye szerint ez nem megoldás. Van ott egy egyértelmű 
haladási irány. Ha ki lenne téve a kötelező haladási irány, akkor öt autó számára lenne még 
parkolási lehetőség ezáltal. Úgy gondolja, hogy ebbe nem kellene most belemenni, mert ennek 
is lennének sérelmezettjei, mert a parkolóból nem tudnának az autósok kijönni a Tinódiból 
jobbra, hanem végig kellene, hogy menjenek a 160 lakásos épület felé, amellyel plusz 
forgalmat generálna a város.  
 
Kővári László elnök: Egy személy nyújtotta be a kérelmet, vagy többen is aláírták?  
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Egy személy nyújtotta be.  
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem elutasítását.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 248/2019. (VII. 31.) határozata 
Kölcsey Ltp. 10. és 20. közötti parkoló forgalmi rendjével 
kapcsolatban 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
megtárgyalta a Kölcsey Ltp. 10. és 20. közötti parkoló forgalmi 
rendjével kapcsolatos javaslatot, és az abban foglaltak megvalósítását 
nem támogatja. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető   

 
3. napirendi pont: 
Lakossági kérelem mozgáskorlátozott parkoló kijelölésére 
(107. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Ott nincs még mozgáskorlátozott parkoló? 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Az önkormányzat épített egy 15 férőhelyes parkolót a 
játszótér felől, a kérelmező pedig ide szeretne mozgáskorlátozott parkolót.  
 
dr. Molnár Kata jegyző: Elegendő a mozgáskorlátozott parkoló kitáblázása? Az ilyen jellegű 
parkolóknak nincs egy meghatározott szabvány mérete?     
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Általában szélső parkolóként szokták ezeket a parkolókat 
kialakítani, amelyek így valamivel szélesebbek.  
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem támogatását.          
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 249/2019. (VII. 31.) határozata 
mozgáskorlátozottak számára fenntartott várakozóhely kijelölésére 
irányuló kérelemről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
megtárgyalta a mozgáskorlátozottakat szállító járművek számára 
fenntartott várakozóhely kijelölésére irányuló kérelmet és felhívja a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy helyezzen ki „Mozgáskorlátozott 
személyt szállító járművek részére fenntartott várakozóhely” 
jelzőtáblát a Wesselényi utca 9. számú társasház előtti parkolóba. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető   

 
4. napirendi pont: 
Szekszárd, újvárosi temető tartalék parkolójának használata 
(108. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Elmondja, hogy az a parkoló nem arra lett kialakítva, hogy 40 
tonnás szerelvények parkoljanak rajta. Ha esik az eső, személyautóval nem lehet oda már 
beállni, mert annyira gödrös lett. Ha valaki vesz egy teherautót, azt a kormányablakban úgy 
tudja átíratni, ha a város jegyzője ad egy tároló hely nyilatkozatot. Így van olyan hely, ahol ezt 
az autót tárolni tudja a tulajdonosa. Javasolja a 3,5 tonnás súlykorlátozó tábla kihelyezését. 
 
Szabó Zsolt bizottsági tag: A tábláknak érvényt is kellene szerezni.  
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a hivatalt arra, hogy helyezzen ki a 
Szekszárd, Újvárosi temető parkolójának a területére 3,5 tonnás súlykorlátozó táblát.                   

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 250/2019. (VII. 31.) határozata 
Szekszárd, újvárosi temető tartalék parkolójának használatáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
megtárgyalta a Szekszárd, újvárosi temető tartalék parkolójának 
használatával kapcsolat javaslatot, és felhívja a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy helyezzen ki a Szekszárd, Újvárosi temető parkolójának a 
területére 3,5 tonnás súlykorlátozó táblát. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető    

 
5. napirendi pont: 
Vasvári köz forgalmi rendjének felülvizsgálata 
(109. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető    
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Elmondja, hogy a lakók nem értettek egyet a patak lefedésével. 
Amikor épültek a házak, a patak térelválasztó volt, és nem volt lehetőség az átjárásra. A patak 
lefedésével lehetőség nyílt az átjárásra. Igaz, hogy a Vasvári utcán van fekvőrendőr, de a 
vagány sofőröket ez nem érdekli. Úgy gondolja, hogy egy korlát finanszírozását bevállalhatná 
az önkormányzat. A kukásautókat ez nem zavarná, mert egyet mindenképp kellene tolatniuk 
és fordulniuk. A Hadnagy Albert utca kereszteződéséhez ki kellene már rakni a Zsákutca 
jelzőtáblát. Az utca legvégére pedig kellene egy fizikai korlát.  
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a hivatalt arra, hogy a Vasvári Köz 
végén, a Halas utca felé a 12-es és 13-as házszám közötti területet korláttal zárja le, valamint, 
hogy a Vasvári köz és a dr. Hadnagy Albert utáni kereszteződéstől helyezzen ki „Zsákutca” 
jelzőtáblát. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 251/2019. (VII. 31.) határozata 
Vasvári köz forgalmi rendjének felülvizsgálatáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
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megtárgyalta a Vasvári köz forgalmi rendjének módosítására irányuló 
kérelmet, felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Vasvári Köz végén, 
a Halas utca felé, a 12-es és 13-as házszám közötti területet korláttal 
zárja le. A bizottság felhívja továbbá a Polgármesteri Hivatalt arra, 
hogy a Vasvári köz dr. Hadnagy Albert utca utáni kereszteződésétől 
helyezzen ki „Zsákutca” jelzőtáblát. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető   

 
6. napirendi pont: 
Forgalmi rend felülvizsgálatával kapcsolatos kérelmek 
(110. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti a Puskás Tivadar utca és a Kisbödő utca 
kereszteződés forgalmi rendjének megváltoztatására irányuló kérelmet.  
 
Kővári László elnök: A Puskás Tivadar utca és a Kisbödő utca kereszteződésében nem 
változtatna a forgalmi renden. Véleménye szerint a változtatás után biztos, hogy lenne 
karambol, mert ez a forgalmi rend már nagyon megszokott. Javasolja, hogy a bizottság ne 
támogassa a kérelmet. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott.  
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: A második kérelemmel kapcsolatban elmondja, hogy a JETA 
pályázat keretében fedett buszmegállókat létesített az önkormányzat. A buszvárót ebben az 
esetben a gyalogos részre tették, ahol a járda kerékpáros közlekedésre is szolgál. Éjszaka elég 
nehezen belátható a buszmegálló a kérelmező szerint.  
 
Máté Péter bizottsági tag: Úgy gondolja, hogy este olyan nagy forgalom nincs ott.  
 
Kővári László elnök: A környéken dolgozók közül sokan járnak kerékpárral, igaz, ők nem este.   
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Véleménye szerint a burkolati jel felfestése megoldás lehet 
a problémára.  
 
dr. Molnár Kata jegyző: Volt már itt baleset? 

 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Még nem, de a kérelmező fél, hogy lesz.  
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság hívja fel a hivatalt arra, hogy a Samsonite 
Hungária Kft. előtti buszmegállónál a veszélyre utaló útburkolati jeleket fesse fel. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott.  
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Elmondja, hogy a harmadik kérelemben a Béla király téren 
szeretne a kérelmező egy gyalogátkelőhelyet.  
 
Kővári László elnök: Ott van gyalogátkelőhely. 
 
Máté Péter bizottsági tag: Hivatalosan nem minősül gyalogátkelőhelynek, de véleménye 
szerint az autósok tudják kezelni ezt a helyzetet. Nem támogatná a kérelmet.  
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem elutasítását. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot az általa javasolt és a bizottság tagjai 
által elfogadottakkal együtt, melyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, 
és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 252/2019. (VII. 31.) határozata 
a forgalmi rend felülvizsgálatára irányuló kérelmekről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet I.1.1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva 
megtárgyalta forgalmi rend felülvizsgálatára irányuló kérelmeket, és: 

 
1. 1.Puskás Tivadar utca és a Kisbödő utca kereszteződésének 

forgalmi rendjével kapcsolatban felhívja a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy tájékoztassa a kérelmezőt a kérelme elutasításáról; 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:   Märcz László igazgatóságvezető      

  
2. A Keselyűsi úti kerékpárút buszmegállók balesetveszélyességével 

kapcsolatban felhívja a Polgármesteri Hivatalt a Samsonite 
Hungária Kft. előtti buszmegállónál a veszélyre utaló útburkolati 
jelek felfestésére;  

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:   Märcz László igazgatóságvezető 
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3. A Béla király téren gyalogátkelőhely kialakításával kapcsolatban 

felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy tájékoztassa a kérelmezőt a 
kérelme elutasításáról. 

 
Határidő:  2019. augusztus 31. 
Felelős:   Märcz László igazgatóságvezető 

 
7. napirendi pont: 
Tájékoztató a MAHIR Cityposter Kft. 2019. I. félévi reklám-rendszergazdai tevékenységéről 
(111. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést.  

 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 253/2019. (VII. 31.) határozata 
a MAHIR Cityposter Kft. 2019. I. félévi reklám-rendszergazdai 
tevékenységéről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága, az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. (XII.1.) önkormányzati 
rendelet 16. § 1. pontjában kapott felhatalmazás alapján eljárva, a 
MAHIR Cityposter Kft. – 2019. I. félévre vonatkozó reklám-
rendszergazdai tevékenységének vonatkozásában előterjesztett – 
adatszolgáltatását, az abban foglalt pénzügyi tartalommal együtt 
elfogadja, és hozzájárul a díjfizetéshez szükséges számla 
kibocsátásához. 

 
Határidő:  2019. július 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető 

       Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
8. napirendi pont: 
A Korporáció Kft. közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
(112. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
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Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem támogatását.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 254/2019. (VII. 31.) határozata 
a Korporáció Kft. közterület használati díj mellőzésére vonatkozó 
kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján eljárva, a Korporáció Kft. „Jogásznap” 
elnevezésű rendezvényének lebonyolítása kapcsán benyújtott, a 
közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, 
és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 

 
Határidő:  2019. július 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető 

 
9. napirendi pont: 
Csóka Tamás közterület használati díj mellőzése iránti kérelme 
(113. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Märcz László igazgatóságvezető 
Előadó: Schmidt Krisztián osztályvezető 
 
Schmidt Krisztián osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést.  
 
Kővári László elnök: Javasolja a kérelem támogatását.  

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági 
és Pénzügyi Bizottságának 255/2019. (VII. 31.) határozata 
Csóka Tamás közterület használati díj mellőzésére vonatkozó 
kérelméről 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a közterületek használatáról szóló 
4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján eljárva, Csóka Tamás műanyag felületen 
történő, hétvégi síoktatás megvalósítása kapcsán benyújtott, a 
közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, 
és hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 

 
Határidő:  2019. július 31. 
Felelős:  Märcz László igazgatóságvezető 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök az ülést 8 óra 58 perckor berekeszti.  
 

K.m.f 
 
 
 

  
 

Máté Péter 
                elnökhelyettes 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

Kővári László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Molnár Kata 

           jegyző 


